

VISION ZERO

ຖະໜົນທີ່ປອດໄພກວ່າເກົ່າສຳລັບ ຊຸດເອດໄທ



ວິໄສທັດຂອງ ZERO ແມ່ນຫຍັງ?

ວິໄສທັດຂອງ ZERO ແມ່ນການເຄື່ອນໄຫວທົ່ວໂລກ ພ້ອມດ້ວຍການເສຍຊີວິດບົນທ້ອງຖະໜົນ ແລະ ການສູນເສຍຂັ້ນຮ້າຍແຮງໃນທ້ອງຖະໜົນຂອງພວກເຮົາ ໃນປີ 2030. ມັນແມ່ນການເຄື່ອນໄຫວເພື່ອສ້າງ ຖະໜົນທີ່ປອດໄພກວ່າເກົ່າສຳລັບພວກເຮົາໝົດທຸກຄົນ.

LAOTIAN



ມັນມີການເຮັດວຽກແນວໃດ?

Seattle's Vision Zero ຈະໃຊ້ວິທີຄວບຄຸມ, ຂັບເຄື່ອນຂັ້ນ ມເພື່ອ ການ ອອກແບບຖະໜົນທີ່ສະຫງ່າກວ່າ, ຄຽງຄູ່ກັບ ກຳນົດເປົ້າໝາຍ ການ ສຶກສາ ແລະ ການບັງຄັບໃຊ້ວິທີກາ ນທີ່ມີບົດສົດທິພາບໃນ ຕົວເມືອງດ້ວຍຄວາມມ່ວງໝັ້ນຕໍ່ເປົ້າໝາຍທີ່ໄກຄຽງກັນ.

ເປັນຫຍັງມັນຈຶ່ງມີຄວາມສຳຄັນແທ້?

ຊີເອດໄທ ແມ່ນເປັນທີ່ຮູ້ຈັກໃນນາມຂອງເມືອງທີ່ປອດໄພທີ່ສຸດໃນ ບ ະເທດຕະຫຼອດມາ ແຕ່ໃນສາມປີທີ່ຜ່ານມາ ພວກເຮົາໄດ້ມີກາ ນເກີດອ ະເຕີເຫດຫຼາຍກວ່າ 35,000 ຄັ້ງ. ນີ້ເປັນສິ່ງທີ່ສັງຄົມຍອມ ຮັບບໍ່ໄດ້. ທຸກຊີວິດສູນເສຍ ຫຼື ຄວາມສູນເສຍທີ່ຮ້າຍແຮງແມ່ນໄດ ສ້າງຄວາມສ ະເຫຼືອ ນໃຈໃຫ້ແກ່ຄອບຄົວ, ໜີ້ເພື່ອນ ແລະ ຊຸມຊົນ. ແຕ່ວ່າມັນບໍ່ຈຳ ເປັນວ່າຕ້ອງເປັນແບບນີ້ສະແໝໄປ.

ໃນເມືອງ ຊີເອດໄທ ພວກເຮົາຕ້ອງການໃຫ້ຖະໜົນຂອ ງພວກເຮົາມີຄວາມປອດໄພສຳລັບທຸກໆຄົນ ນັບຈາກລູກ ຫຼານທີ່ມີອາຍຸ ແຕ່ 08 ປີ ໄປຈົນເຖິງພໍ່ເຖົ້າແມ່ເຖົ້າທີ່ມີອາ ຍຸ 80 ປີ ຂອງພວກເຮົາ. ພວກເຮົາທຸ ກຄົນຄວນຈະໄດ້ຮັບ ຄວາມຮູ້ສຶກທີ່ປອດໄພ ແລະ ສະ ດວກສະບາຍ ບໍ່ວ່າຈະເປັນການຢ່າງ, ຂັບ, ຂີ່, ຂົນສົ່ງ ຫຼື ການເຄື່ອນຍ້າຍສິນຄ້າ.

ສິ່ງມີຄວາມໝາຍແນວໃດກັບທ້ອງຖະໜົນຂອງຊີເອດໄທ?

ທ່ານຈະໄດ້ພົບເຫັນສິ່ງຕໍ່ໄປນີ້:

- ການອອກແບບຖະໜົນທີ່ສົ່ງເສີມພຶດຕິກຳການຂັບຂີ່ທີ່ປອດໄພ ແລະ ໃຫ້ບໍລິມະສິດຄວາມປອດໄພໃນ ການຂັບຂີ່ກົນຄວາມໄວ ທີ່ກຳນົດ ແລະ ລະບົບການ ປະມວນຜົນ
- ການຈຳກັດຄວາມໄວໃນຖະໜົນທີ່ເປັນເສັ້ນທາງຜ່ານທີ່ຢື່ອາໄສຂອງປະຊາຊົນ ແລະ ທະໜົນເສັ້ນໃຫຍ່ທີ່ມີຄວາມສັບສົນ
- ກຳນົດເປົ້າໝາຍໃນການບັງຄັບໃຊ້ກົດລະບຽບກັບຄວາມຜິດທີ່ຮ້າຍແຮງ
- ການສຶກສາສາ ແລະ ການມີສ່ວນຮ່ວມຂອງປະຊາຊົນ

ແມ່ນໃຜແດ່ທີ່ມີສ່ວນຮ່ວມ?

ແມ່ນພວກເຮົາໝົດທຸກຄົນ

ໃນການສັນຈອນຂອງຊີວິດປະຈຳວັນ ພວກເຮົາທຸກຄົນຕ່ າໆກໍຕ້ອງກ ານເລືອກທາງເລືອກທີ່ສາມາດຮັບປະກັນການດຳລົງຊີວິດຕະຫຼອດໄປ. ເວົ້າຕາມຕົງກະຕື ພວກເຮົາທຸ ກຄົນເບິ່ງຄືວ່າຈະມີພຶດຕິກຳການຂ້າມ ຖະໜົນທີ່ບໍ່ລະມັດລະວັງ, ຂີ່ຂ້າມທາງທັງໆທີ່ມີບ້າຍຢູ່ ດບອກໄວ້ ຫຼື ບໍ່ ດຢັດ ພື່ອໃຫ້ຄົນເດີນຖະໜົນຂ້າມທາງ. ແລະ ພວກເຮົາສ່ວນຫຼວງຫຼາ ຍເກືອບຕົກຢູ່ໃນສະຖານະການທີ່ຜິດພາດຈົນອາດຈະເຮັດໃຫ້ເກີດອຸປະຕິເຫດ.

ມັນຈະເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາທຸກຄົນໄດ້ເຮັດວຽກຮ່ວມກັນ, ການສ້າງສະຕ ໃນການຕັດສິນໃຈໃນທຸກໆວັນເພື່ອໃຫ້ຄວາມສ່ຽງກາຍເປັນສູນ.

ການຕັດສິນໃຈ ແລະ ພຶດຕິກຳເຫຼົ່ານັ້ນຈະເຮັດໃຫ້ເມືອງຂອງພວກເຮົາດີຂຶ້ນ, ເຂັ້ມແຂງຂຶ້ນ, ປອດໄພຂຶ້ນ.